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Underskrive referat

1.
Nyt fra formanden

- Nyt om sammenlægning med RSM

1.1.
Likvidation

Knud Huus, Helga Madsen

Underskrevet, med følgende rettelse. Det var
ikke Erik Viborg, som deltog, men Hans
Østergaard og 2 jurister.

Forslag til udformning af brev til
erhvervsstyrelsen diskuteret.
Der blev nogle rettelser.
Dokumenterne indsendes senest 7. februar 2024,
da processen har et sagsnummer hos
Erhvervsstyrelsen.

Fondsbestyrelsen nedlægges i det øjeblik det
underskrevne dokument er godkendt i Erhvervs-
og Civilstyrelsen.
Det kan tage lang tid inden likvidationen bliver
godkendt, og i den periode skal vi arbejde på
udviklingen af FH.

Forretningsudvalgsmøde mellem RFM og FH
afholdes torsdag den 25. januar 2024.
Der skal her laves en køreplan for, hvordan et
møde mellem de to bestyrelser skal afholdes.
Hvilke planer RFM har med FH, og hvad der skal
udvikles på.

Fra begge sider skal man være bedre til at
informere hinanden om, hvad der sker i
arbejdsgrupperne.

Husets Venner kan være bindeled med/i arbejdet
med udviklingen.

Bestyrelsen var enige om at anmode om
likvidation af FH med RFM.
Ebbe Katborg Madsen og Knud Huus tager
forbehold, da de geme så, der først blev afholdt et
orienteringsmøde for byens borgere.

Der er tillid til at RFM vil lytte til, og diskutere
ønsker fra FH.



2.
Nyt fra Fiskeriets Hus Der er sendt brev til HKT, Sydvestjysk

Fiskeriforening og Husets Venner vedr. deres
31. december 2023 2022 2019 pladser i fondsbestyrelsen.
Betalende 29.742 21.505 19.660
Ikke betale 15.942 12.640 9.852 Der er installeret 1000 Mbit fiber i FH.
I alt 45.684 34.145 29.512 Det er Altibox.

JL har snakket med Betina om hvad og hvordan
med to nye kasseapparater. (anslået pris 50.000,-
kr.)
Opfølgning af besøgstal, og hvordan vi skal
opgøre besøgstallene så det bliver ens med RFM.

Der er afviklet 6 begravelser siden nytår. Et med
230 gæster.

3.
Samarbejde med RSM Rauhe og Jespersen har lagt tag på

- Nyt om redningsbåden overdækningen af redningsbåden.
Jorden er blevet udjævnet, hvor båden skal stå.

Arkivet Arkivet har fået 5000,- kr. fra Y'rnens klub.-

- Skoletjenesten ingenting

Markedsføring
ingenting-

- Arbejdsgruppe (FH fremtid) ingenting

4.
Husets Venner Har haft generalforsamling.

HV afholder børneloppemarked i vinterferien.
7. marts atboldes banko.
Maritim Viden atbolder foredrag helikopter-
redningstjenesten den 25. januar 2024

5.
Budget 2024, udkast Godkendt.

Bestyrelsen ønskede ikke, at en revisor deltager
ved fondsgeneralforsamlingen til gennemgang af
regnskabet



6.
Fiskeriets Hus' fremtid Fremover vil dette punkt blive diskuteret meget.
Hvordan ser vi Fiskeriets Hus om 5 år?
Hvad kan vi gøre for at det lykkes? Punkter der blev fremhævet:

Det er vigtigt at lokalbefolkningen stadig er hørt,
og kan bruge huset.

H.O. pointerede at det er vigtigt at vi arbejder
sammen om udviklingen både RFM og FH.

7.
Evt. Der bliver afholdt Bæredygtighedsfestival

pinselørdag v/ auktionshallen.

Bestyrelsesmøde:

Næste møde i 2024 Generalforsamling tirsdag 19. marts
KL 18.00 i Fiskeriets Hus tirsdag den 19. marts

tirsdag den 7. maj
tirsdag den 10. september

tirsdag den 8. oktober
tirsdag den 12. november
tirsdag den 10. december
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